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SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024.gada 22.februārī Nr. 4 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:01 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Staņislavs Šķesters  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Felicija 
Leščinska, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst. 09:06 līdz plkst.9:30), Deputāts 
Guntis Rasims, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Georgijs 
Jevsikovs, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna (no plkst.09:01 līdz 
plkst.09:23 un no plkst.09:25 līdz plkst.09:30), Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts 
Guna Popova, Deputāts Guna Zenčenko. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Jānis Freibergs – pamatdarbā, 
 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja, 
 Deputāts Vilis Deksnis – komandējumā. 

 
Uzaicinātie: 

 NBS Zemessardzes 32. kājnieku bataljona komandieris Zigmārs Krišāns (2.§), Attīstības 
plānošanas nodaļas sabiedrisko attiecību speciāliste Jūlija Jurāne (5.§), Attīstības 
plānošanas nodaļas sabiedrisko attiecību speciāliste Elza Indričāne (5.§) 

 
Darba kārtībā: 
 

1. Par izdoto Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 18.janvāra saistošo noteikumu Nr.20 
“Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Rēzeknes novadā” precizēšanu. 

2. Par Rēzeknes pilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna 
apstiprināšanu. 

3. Par vēlēšanu iecirkņu nosaukumu un adreses maiņu Rēzeknes novadā. 

4. Par ielas pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā. 

5. Par iedzīvotāju aptauju par grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā. 



1.§ 
Par izdoto Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 18.janvāra saistošo noteikumu Nr.20 

“Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas noteikumi Rēzeknes novadā” precizēšanu 
Ziņo Ilona Turka: Izskatot Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 2024.gada 

12.februāra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par izdoto Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 
18.janvāra saistošo noteikumu Nr.20 “Mājas (istabas) dzīvnieku 
turēšanas noteikumi Rēzeknes novadā” precizēšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pieņēmu, ka attiecībā uz mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu nav viegli 
pieņemt kopējo lēmumu. 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Iespējams. Viss mainās - pieeja un prakse. Tagad šādu prasību nevar 
vairs ietvert. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par izdoto 
Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 18.janvāra saistošo 
noteikumu Nr.20 “Mājas (istabas) dzīvnieku turēšanas 
noteikumi Rēzeknes novadā” precizēšanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes pilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna 
apstiprināšanu 

Ziņo Žanna Balode: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes pilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas civilās 
aizsardzības plāna apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Zigmārs Krišāns: 

Īsumā par šo dokumentu: dokuments sastāv no divām daļām, 1.daļa- 
publicējama daļa, kurai ir vispārēja pieejamība. Lielāka daļa no 
dokumentiem ir nepublicējami. Dokumentu saturs: 1.daļā ir ievads, kas 
apraksta situāciju, daži pielikumi ir pieejami publiski. Lielākā daļa doto 
pielikumu sastāv no tādas informācijas, ko publicēt nevar, bet, var 
izmantot gadījumā, ja sāksies krīze vai karš. Šīs dokuments neparāda un 
nesniedz atbildi uz visiem jautājumiem, kas var rasties. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Šajā civilās aizsardzības plānā ir jāaktualizē informācija par 
nosaukumiem - apvienību, pašvaldības policijas. 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Tas tiks izdarīts. 2024. gadā vai 2025. gada sākumā ir ieplānots to izdarīt. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Jābūt citādāk izvērtētai situācijai, kas notiek un riska faktoriem: 
apdraudējuma, radiācijas, terora gadījumā... 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Jā. Tas tiek plānots šogad vai nākama gada sākumā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc nevar izmantot šajā kombinācijā? Kāpēc uzreiz netika labots? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Tas ir ļoti apjomīgs darbs. Pusgadu tika strādāts kopā ar Rēzeknes 
valstspilsētas pašvaldību pie šīs sadaļas, kura ir obligāti jāizstrādā. 



Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tiešām, dokuments apjomīgs, bet ar tukšām tabulām. Cerams, ka tur ir 
objektīva informācija. Lūgums sniegt īsu informāciju - kā cilvēkam pēc 
šī plāna jārīkojas krīzes gadījumā. 

Izsaka viedokli 
Zigmārs Krišāns: 

No militāra viedokļa: šīs plāns palīdz, ja sāksies karš vai krīze, tad no 
pašvaldības tiks pieprasīts atbalsts, lai būtu iespējams realizēt 
uzdevumus atbilstoši Valsts aizsardzības plānam. Dokumentu 
pielikumos ir apkopota informācija par to, ka ir lielākais ieguldījums no 
novada, ka arī dažāda veida materiāli un uzņēmumi - kas, tiešām, var 
palīdzēt veikt uzdevumus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir rakstīts sekojošais: nodošana iedzīvotāju pamatvajadzībām ar mērķi - 
mazināt negatīvās sekas iedzīvotāju militārās krīzes gadījumā. Ja notiks 
krīze, tad laiks, lai kaut ko pieprasītu, būs ļoti ierobežots. Būs jārīkojas 
uzreiz. Kā ir ar iedzīvotāju aizsardzību teritorijā: cik objekti ir apzināti, 
kurus var izmantot kā patvertnes? 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Ir apzināts. 

Izsaka viedokli 
Zigmārs Krišāns: 

Pielikumā ir minēta informācija par civilo aizsardzību, par cilvēku 
izmitināšanu un utt. Apkopota pilnīgi visa informācija. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas pielaides ir nepieciešamas, lai varētu saņemt šo informāciju? 

Izsaka viedokli 
Zigmārs Krišāns: 

Tas ir ierobežotas pieejamības dokuments. Daļai dokumentu ir vispārēja 
pieejamība, daļa ir ierobežotas pieejamības. 

Izsaka viedokli Žanna 
Balode: 

Ir iespējams saņemt šo ierobežotas pieejamības informāciju, bet, būs 
jāparaksta apliecinājums. 

Izsaka viedokli 
Zigmārs Krišāns: 

Daļa no pielikumiem nav aizpildīta, jo pielikumiem ir ierobežojums. 
Atļauju šīs informācijas saņemšanai var iedot Iekšlietu ministrijas 
struktūrvienības tikai tad, kad ir izsludināts ārkārtas stāvoklis. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Noteikti izvērtējiet, pārskatiet Rēzeknes novada teritoriālās izmaiņas, lai 
ir skaidrība - kas par ko atbild, lai būtu zināma šī struktūra. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šī pielikuma galvenā sūtība ir tāda: kādā veidā aprakstīts algoritms 
sadarbībai starp institūcijām šādā apdraudējuma gadījumā. Militārā 
apdraudējuma gadījumā jāveic gan mobilizācija, gan iespējama 
evakuācija, kaut vai jāsinhronizē kādā veidā praktiski organizēt, lai šīs 
divas plūsmas nesatiekas vienā brīdī... Attiecībā uz patvertnēm - šobrīd 
tiek izstrādāti attiecīgi normatīvi, kas noteiks - kādas prasības kāda 
līmeņa patvertnēm jābūt. Šobrīd, iespējams, jau tiek runāts par reāliem 
finanšu atbalsta mehānismiem arī pašvaldībām, lai varētu apzinātās 
vietas arī pielāgot šādam patvertnēm. Jāvērš uzmanība uz pašas personas 
atbildību jebkura apdraudējuma, krīzes situācijā - jābūt gatavam pašam 
parūpēties par sevi 72 h laikā, nodrošinot visu nepieciešamo: pārtiku, 
ūdeni, apģērbu, siltumu utt. Tuvākajā laikā būs aktuāls jautājums par 
iespējamām publicitātes aktivitātēm, lai iedzīvotāji varētu saņemt 
informāciju no pašvaldības vienkāršā valodā ar kontaktiem: kādā brīdī, 
kur, var griezties, lai saņemtu praktisko informāciju. Protams, 
pašvaldības resursi, kas apkopoti sarakstos - jākontrolē, lai tie tiktu, 
vienmēr, uzturēti kārtībā. (turpina izteikt viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 



"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes pilsētas un Rēzeknes novada sadarbības teritorijas 
civilās aizsardzības plāna apstiprināšanu". 

 
3.§ 

Par vēlēšanu iecirkņu nosaukumu un adreses maiņu Rēzeknes novadā 
Ziņo Juris 
Dombrovskis: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par vēlēšanu iecirkņu nosaukumu un adreses maiņu Rēzeknes novadā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vienīgi ir tas, ka cilvēki ir pieraduši, bet tagad būs mainīta adrese. 

Izsaka viedokli Juris 
Dombrovskis: 

Cilvēki ir pieraduši un zina, ka tā ir tā pati pārvalde, bet, šajā gadījumā 
ir jābūt korektiem, jo nobalsot var jebkurā iecirknī. Primāri, tāpat ir 
adrese, protams, ko meklēs jau pēc adreses. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
vēlēšanu iecirkņu nosaukumu un adreses maiņu Rēzeknes 
novadā". 

 
4.§ 

Par ielas pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā 
Ziņo Staņislavs 
Šķesters: 

Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes "Maltas apvienības 
pārvalde" 2024.gada 12.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ielas pārdēvēšanu 
Maltas pagasta Maltā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ielas 
pārdēvēšanu Maltas pagasta Maltā". 

 
5.§ 

Par iedzīvotāju aptauju par grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu 
likumā 

Ziņo Edmunds 
Džiguns: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par iedzīvotāju aptauju par grozījumiem Administratīvo teritoriju un 
apdzīvoto vietu likumā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jautājums bija par anketas formu. Saprotu, ka viss ir koriģēts? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Viss ir pielikumā, jā. 



Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pielikumā. Tā ir viena no pirmajām aptaujām, kura ir tādā formātā, kura 
tiek akceptēta ar domes lēmumu. Vēlams, lai tā būtu pieejama visiem 
iedzīvotājiem. Aptaujā piedalās tikai Rēzeknes novadā deklarētie 
iedzīvotāji no 16 gadu vecuma. Identifikācija tomēr būs vajadzīga - pase 
vai cits personu apliecinošs dokuments. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Pat ja piedalīsies elektroniskajā formātā, kur var piedalīties nedeklarētie 
iedzīvotāji, skaitot rezultātus - viņu sniegtais viedoklis netiks ņemts vērā. 
Tas notiks automātiski. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šo personu viedokļi tiks izņemti no šī balsojuma, ko veiks komisija, kura 
skatīs šos jautājumus. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tieši par šo sadaļu vajadzētu arī nolikuma kārtībā precīzi pierakstīt: ka 
šī komisija, izmantojot PMLP pārvaldes datu bāzi, veic attiecīgo datu 
korektuma pārbaudi. Tās anketas, kuras neatbilst kādiem no punktiem - 
netiks vispār ņemtas vērā. Tā būs 1.daļa. 2.daļā - būtu labi, ja punktus, 
kas attiecas uz personas identificēšanu (papīra un elektroniskā formātā) 
nebūtu uzrakstīti vienā punktā, bet, būtu izdalīti atsevišķi. Ir aicinājums 
2.sadaļas 10.punktā izņemt vārdu - aģitācija. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Nobalsot var elektroniski, izmantojot atbilstošus rīkus un fiziski - tajās 
vietās, kas ir adresātā norādītas. Cilvēki var atnākt un nobalsot darba 
laikā. Tā ir pirmā iespēja šādu aptauju veikt, akceptējot to caur domes 
lēmumu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Vasīlijs Arbidāns, Aija Kiserovska, Felicija Leščinska, 
Staņislavs Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
iedzīvotāju aptauju par grozījumiem Administratīvo teritoriju 
un apdzīvoto vietu likumā". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 09:30 
 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                      Staņislavs Šķesters 
 
 
 
 
Protokoliste                     Žanna Savčenko 
 
 


